
Referat fra bestyrelsesmøde 8.juni 2021 

 

Bestyrelsen konstituerede sig.  

Mette fortsætter som formand, Karen som kasserer, Ragna som næstformand, Bent som IT ansvarlig for 

hjemmeside og kontakt til medlemmer, Ingrid er ny sekretær, de nye suppleanter er Jenny Josefsen og 

Helle Sørensen. Velkommen til dem. 

 

Fast dagsorden fremover: 

1. Seneste nyt eller sket siden sidst 

2. Post 

3. økonomi 

4. næste møde 

Beslutningsreferatet skrives på mødet. 

 

Vi har haft hærværk på klubhuset 23-24.maj og igen 6-7.juni 

Hærværk er anmeldt til politiet, som skal have erstatningskrav tilsendt. 

Tømmer Dissing er bestilt til at udbedre skaderne og give et overslag – hvad koster det. Dissing ser på de 

seneste skader og sender samlet overslag – hvad det vil koste. 

Forsikringsselskabet er kontaktet, de skal have anmeldelsen tilsendt sammen med tømrerens overslag og 

foto af skaderne.  

Morsø Kommune er kontaktet om overvågning. Vi skal sende ansøgning til politiet, vi får hjælp til det. Vi 

bliver kontaktet af SSP – er et samarbejde mellem skole, sociale myndighed og politi.  

 

Snak om muligheden for at søge kommunen om tilskud til Åbent Hus-arrangement. Torsdag 10.juni holder 

arbejdsgruppen møde i klubhuset.  

 

Snak om ophæng ved hjertestarter med sponsor logo blev vist. Der arbejdes videre på det. 

 

Næste møde: 3.august 2021 kl. 9.30 

 

Ref. Mette 


